

XProII-L 发射器固件说明

- 一、请使用神牛固件升级软件 G3 打开该固件进行升级。G3 可在官网上下载。
- 二、版本号查看方法：发射器开机，按“MENU”按键进入菜单设置，在屏幕右上角显示固件版本号（如 1.1 版本：V1.1）。
- 三、版本说明：

版本	更新内容	日期
V1.4	1、修复在单组设置界面，调入用户预设值后导致的显示错乱、不可切换组别的问题。	2023-07-19
V1.3	1、修复电池电压较低时，偶发的启动问题。	2023-06-01
V1.2	1、优化蓝牙模块的开机通信逻辑。	2023-04-14
V1.1	1、增加 60 分钟时长的 Ready 状态（绿灯闪烁），之后再进入休眠状态，避免在 SL2 相机上半按快门从休眠状态唤醒后第一次拍摄漏闪的问题。	2022-09-13
V1.0	初始版本	

注：详细规格请在官网（www.godox.com.cn）下载最新说明书。

XProII-L Firmware Release Note

1. Please use the G3 software, available for download on the Godox official website, to upgrade the XProII-L Firmware.
2. How to check the firmware version: Turn on the transmitter and go to the menu settings by pressing the "MENU" button. The firmware version will be shown in the upper right corner of the screen (e.g., version 1.1: V1.1).
3. Version Instructions:

Version	What's new	Date
V1.4	Fixing the issue of incorrect display and the inability to switch groups in the single-group setting interface, which is caused by adjusting the user's preset values.	2023-07-19
V1.3	To fix the occasional startup issue of the XProII-L when the battery voltage is low.	2023-06-01
V1.2	Optimize the power-on communication logic of the Bluetooth module.	2023-04-14
V1.1	The flash trigger now has a 60-minute Ready state with a blinking green light. It resolves the issue of misfiring during the first shot when waking up from sleep mode by half-pressing the shutter button on the SL2 camera.	2022-09-13
V1.0	Original Version	

Note: For more details, please download the newest instruction manual on the official website: www.godox.com.